
Zápis ze 6.  zasedání zastupitelstva obce Lipník, konané dne

1.2.2011 v 19 hodin

Přítomni: Josef Novotný,  Ludmila Mácová, Zdeněk Kneslík, Miroslav Tomek,Miroslava  Tomková, Jaroslav Králík, 

Miroslav Svoboda ,Arnošt  Pacola,Pavel Nedvědický 

Program:

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulé  schůze

3. Uzavření kupní smlouvy  ( p.Nedvědická a p. Mácová)

4. Různé

5. Závěr

K bodu 1

     Schůzi zahájil starosta Josef  Novotný. Přivítal přítomné zastupitele. Zapisovatelem byla určena Ludmila Mácová. 

Ověřovateli   Miroslava Tomková, Zdeněk Kneslík.

K bodu 2 

     Zápis z minulé schůze přečetla Ludmila Mácová – bez připomínek.

 K bodu 3

     Byla uzavřena kupní smlouva s paní Zdeňkou Nedvědickou a paní Jaroslavou Mácovou o koupi pozemku  

v Havránku. Peníze byly vyplaceny při podpisu smlouvy.

K bodu 4

     Starosta informoval, že proběhla kontrola z OSSZ za roky 2006 – 2010. Kontrolou nebyly zjištěny žádné závady.

     Od policie došlo vyrozumění o vyšetřování krádeže vodovodních svodů u KD a čekárny ,pachatel neznámý. Nyní 

budeme žádat o odškodnění u pojišťovny.

      Služba první pomoci v Třebíči bude od 1.1.2011 takto:

PO – PA´     17 – 20 hodin

SO – NE        9 – 20 hodin

      Byli jsme osloveni se žádosti  o podporu pro Centrum zdravotně postižených kraje Vysočina – zastupitelstvo 

žádost zamítlo.

       Z Měst.úřadu odbor stavební – oznámení o kontrole staveb garáží Luďka Mašeji  a Marty Mašejové.

       Odbor vodohospodářský- rozhodnutí o prodloužení žádosti na odbahnění rybníka Potvrzník – pro pana Řezníčka. 

Předáno na založení  stavební komisi.

      Místostarosta společně s kontrolním výborem připravuje sazebník pro půjčování obecního inventáře.

      Miroslava Tomková informovala o přípravách Sousedského plesu ,  který se bude konat 26.2.2011.



      Finanční komise připravuje vybírání poplatků ze psů a za  hrobová místa. Bylo dohodnuto, že poplatky za umístění 

skládky za rok 2010 nebudou vybírány, chybí podklady.

      Starosta informoval, že by byla možná schůzka  se senátorem panem Jonášem – zastupitelstvo souhlasí, bude 

dohodnut termín.

      Začalo jednání o prodeji plynu, společně s obcemi Ostašov, Klučov, Petrůvky, Dolní Vilémovice, Třebenice a 

Zárubnice. Budou  osloveni EON, ČEZ a RWE.

K bodu 5

    Schůzi ukončil starosta ve 20.30 hodin. Další zastupitelstvo bude 22.2.2011.       

Přijatá usnesení  ze 6.  zasedání  ZO Lipník konané 1.2.2011

1.Zastupitelstvo obce Lipník schválilo:

     a)   Kupní smlouvu o koupi pozemků od p. Nedvědické a p. Mácové (v Havránku).

b) Připravit schůzku se senátorem panem Jonášem.

c) Vybírání poplatků za psy, hrobová  místa a skládky na obecních prostranstvích.

d) Žádost o podporu pro CZP kraje Vysočina – neposkytnout 

  2. Zastupitelstvo bere na vědomí: 

a) Informace stavebního charakteru

b) Přípravy na košt slivovice a  sousedský ples

c) Jednání o prodeji plynu

d) Kontrola OSSZ – bez závad

Zapsal: Mácová Ludmila

Starosta obce: Novotný Josef

Ověřovatelé:  Tomková  Miroslava, Kneslík Zdeněk

Schůze ukončena v 20.30 hod.




